

銀流 SILVERSTYLES



Thailand: Silver jewellery's big success story

泰國銀飾前景看俏

Meet the man behind
QVC's gems and jewels
QVC的幕後功臣

An exotic dream by Kenzo 異國之夢

Florals, prints, spots and stripes, bold block colours and an imaginative combination of fabrics create stunning silhouettes while representing an array of different cultures in the latest collection from the Kenzo label. These timeless styles have been created by Antonio Marras who clearly delights in keeping the brand heritage alive and kicking.

This season, alongside the multiple prints and motifs, there is an eruption of extraordinarily bright colours such as yellow, purple, red and grey which make for a vibrant collection.

惹人注目的花卉圖騰、繽紛的色調和充滿創意的選料都是時裝品牌Kenzo今季的設計重心，設計師Antonio Marras透過活潑的設計剪裁，將品牌特色加以延續。

此外，這個系列的另一重點為繽紛的色調，鮮艷的黃、紫和紅交織出一件件令人一見難忘的流行服飾。



DIAZ Jewelry

DIAZ Jewelry



Style notes from

Takashi Sol Fuchigami,
Founder and Chief designer of
DIAZ Jewelry

This collection is feminine with a vintage-ethnic feel, and silver looks beautiful with the colours which are visible throughout the entire collection.

For me, the details in the vintage-ethnic designs evoke hand-craftsmanship such as knotted ribbons, aged silver and brushed surfaces. Chains and pearls would also suit this poetic collection. It would also be interesting to mix organic and precious material, such as wood or bamboo with silver and unusual gems.

Blazers, scarves and fedoras are prevalent, which would inspire me to create designs for unique, eye-catching, nature-inspired brooches. In addition, simple, bold statement rings would accentuate any outfit in the collection.

名師心得

DIAZ Jewelry 創辦人兼首席設計師
Takashi Sol Fuchigami

我認為這個時裝系列既女性化 又帶一點點復古民族氣息 跟白銀首飾十分匹配。

這些服裝最能夠與表面質感豐富的銀飾互相搭配，例如是黑銀，甚至是鑲嵌珍珠的設計。此外，利用天然物料如木、竹製作的銀飾也是一個不錯的選擇。

看到流行的運動服、圍巾和帽子，促使我設計一些外型獨特別緻、搶眼自然的胸針。此外，款式簡約但矚目的戒指亦能為這個系列增添色彩。

Photo credit: Kenzo (THE SWANK)



DIAZ Jewelry



DIAZ Jewelry